

國立臺灣大學職能治療學系徵專任助理教授級以上教師 1 名

(一)資格：

- 1.具有教育部認可國內外大學職能治療相關領域之博士學位。
- 2.具有中華民國職能治療師證照者。
- 3.近5年內曾以第一作者或通訊作者發表職能治療相關領域論文於SCI或SSCI期刊。

(二)工作內容：

負責本學系職業復健職能治療、機能解剖學等課程之教學、研究（含研究生之指導）與服務。

(三)預定起聘日：民國 108 年 8 月 1 日

(四)檢具資料：

- 1.履歷表及博士學位及相關證照證書影本
- 2.著作目錄（含抽印本或論文）
- 3.教學及研究計畫書
- 4.其他有利於申請之資料
- 5.推薦函兩封

備註：

- (1) 第 1~4 項請提供紙本及電子檔。
- (2) 第 5 項由推薦人直接以彌封寄送或以電子郵件寄送至本系主任。
- (3) 有關履歷表、著作目錄、教學及研究計畫書等之格式，請參考本校醫學院專任教師聘任之表格撰寫，請至

https://www.mc.ntu.edu.tw/person/Download.action?q_type=A01 下載相關表格。

(五)截止收件日期：民國 108 年 1 月 15 日下午 5 時以前。

(六)寄件地址：

紙本：台北市 100 徐州路 17 號 4 樓 臺灣大學醫學院職能治療學系
曾美惠主任 收

電子檔：mhtseng@ntu.edu.tw 曾美惠主任

※來信請註明「申請專任教職」。

(七)連絡人：駱小姐

電話：(02)3366-8183, E-mail: jamylou@ntu.edu.tw

Call for Full-Time Faculty
School of Occupational Therapy
National Taiwan University College of Medicine
Taipei, Taiwan

◆ **Qualifications**

1. An obtained doctorate in disciplines related to occupational therapy
2. Licensed Occupational Therapists (Taiwan)
3. First authored or corresponding-authored publications with SCI- or SSCI-indexed journals within five years

◆ **Duties and Responsibilities**

1. Responsible for teaching occupational and vocational rehabilitation, functional anatomy courses, etc.
2. Research (including supervising MS theses and PhD dissertations) and services

◆ **Appointments**

Effective on August 1, 2019

◆ **Required Application Materials**

1. Curriculum Vitae and notarized diploma and qualifications
2. List of publications, reprints of published journal articles, and doctoral dissertations
3. Teaching and research proposals
4. Other supporting documents
5. Two recommendation letters

Note

- (1) Items 1 through 4 should be sent by both E-mail and postal mail to the mailing address below.
- (2) Item 5 should be sent by referees via post mail directly to the mailing address below, or emailed to Dr. Mei-Hui Tseng at mhtseng@ntu.edu.tw.
- (3) Relevant forms should be downloaded from the following official website for

use: https://www.mc.ntu.edu.tw/person/Download.action?q_type=A01

◆ **Deadline**

All application materials must be received no later than 5:00PM, January 15, 2019.

◆ **Mailing Address**

Mei-Hui Tseng, ScD, OTR

Professor and Chair

School of Occupational Therapy, College of Medicine

National Taiwan University

4F, No. 17, Xu Zhou Road

Taipei, Taiwan

E-mail: mhtseng@ntu.edu.tw

※Please indicate on the mail “Applications for Full-Time Faculty”.

- ◆ For further information, please contact Ms. Lo at 886-2-3366-8183 or jamyLou@ntu.edu.tw